
BIJLAGE A



Interview

Vragen:

1. Wat vindt u van de advisering van schadeadviescommissies in zijn 
algemeenheid?

2. Ervaart u de doorlooptijden bij advisering door een schadeadviescommissie, 
bezien vanaf het moment van binnenkomst van het verzoek tot de 
besluitvorming van het bestuursorgaan, als een probleem?

Zo ja:
3. Waarom ervaart u de doorlooptijden als een probleem?
4. Wat zijn volgens u de oorzaken van lange doorlooptijden?
5. Waarom zijn er volgens u nooit termijnen scherp gesteld?
6. Zijn er volgens u verbeterpunten om de doorlooptijden te verkorten?
7. Wat vindt u van de gedachte om de termijnen aan te scherpen door middel van 

sancties die de leden van de schadeadviescommissie zelf raken, bijvoorbeeld 
in honorarium, indien zij niet tijdig adviseren?

Zo nee:
8. Zijn er in uw visie verbeterpunten en zo ja, welke?

Lijst met geïnterviewden:

 de heer mr. C. Bakker, Hoogheemraadschap van Rijnland
 mevrouw mr. V. Boender-Wiebenga, Schadeschap Schiphol
 de heer mr. A. Devilee, Schadeschap Schiphol
 mevrouw R. van Dijke, Hoogheemraadschap van Delfland
 de heer mr. A.W. van Engen, Schadevergoedingsschap HSL-Zuid, A4-A16.
 de heer mr. ing. A.C.M.M. van Heesbeen, Gloudemans Taxatiebureau
 de heer ir. P. van Hoven, Van Hoven & Oomen
 de heer M. Janse 
 de heer mr. drs. C.M.L. van der Lee, SAOZ
 de heer B. Ramaker, Schadebureau Noord-Zuidlijn 
 de heer prof. mr. drs. B.P.M. van Ravels, AKD advocaten en notarissen
 de heer mr. dr. O.M. te Rijdt, Schadeschap Schiphol
 de heer H. Roetert, Taxatie- en Adviesburo Roetert
 de heer H. van Velsen, Schadebureau Noord-Zuidlijn
 mevrouw mr. F.A. Vijgen, Hoogheemraadschap van Delfland
 de heer K. van der Vlist, Hoogheemraadschap van Rijnland
 de heer prof. mr. dr. P.C.E. van Wijmen
 de heer A.J.M. Zonneveld, Hoogheemraadschap van Rijnland
 de heer mr. G. Zuijdveld, Hoogheemraadschap van Rijnland 
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